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Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů 

Zápis                                        Z5/007 
 

ze  7. zasedání ZMČ Brno-jih konaného dne 15.11.2007 v kinosále VUVL-SM, s.r.o., 
Mariánské náměstí 1, Brno-Komárov    

 

Materiály:  Rozneseny /9.11.2007/ 
Materiály rozdané u prezence: 

- Doplnění „Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih určených k postupné realizaci“ 
- Tabulky – příloha č. 1 k materiálu bodu 3.1 

 

Program zasedání: 
1. Zahájení 
2. Rozpočtová opatření 
3. Hospodaření se svěřeným  majetkem   
4. Různé 

 
Přítomni:   14 členů ZMČ Brno-jih  - viz prezenční listina 
Nepřítomni:    Ing.Anna Böhmová /omluvena/ 

    MVDr. Jarmila Kučerová /omluvena/ 
                            Ing. Petr Dočekal  /omluven/  
      Ing. Viktor Jaroš  /omluven/  
     Petr Hepnárek  /omluven/  
 

ad 1) Zahájení 
 

Zahájení zasedání v 18,05 hod. – stav  14 členů ZMČ Brno-jih. 
Zasedání zahájil pan starosta, přivítal členy zastupitelstva na 7. zasedání ZMČ Brno-jih. 
 

Pan starosta upozornil členy zastupitelstva na materiály rozdané u prezence: 
1) Doplnění „Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih určených k postupné realizaci“ – 

označit  materiál číslem 4.3 
2) Podklad – příloha č. 1 k bodu 3.1 „Svěření majetku města Brna MČ Brno-jih v areálu 

Veřejné zeleně města Brna p.o. při ulici Hněvkovského v k.ú. Komárov“ 
 

1.1 Program zasedání 
Pan starosta přečetl návrh programu zasedání a nechal hlasovat:  
 
Hlasování o návrhu programu zasedání: 
Hlasování:  pro –14         proti – 0           zdržel se – 0   
Program zasedání byl schválen. 
 
1.2  Ověřovatelé zápisu  
        Návrhy: 

p. Vítězslav Klabík  
pí  Dana Winklerová 
  
Hlasování: pro –13   proti – 0    zdržel se – 1  

       Za ověřovatele zápisu byli schváleni  p. Vítězslav Klabík a paní Dana 
Winklerová.                            
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1.3 Schválení zápisu 6. zasedání  ZMČ Brno-jih  Z5/006 ze dne 25.11.2007  
      Pan starosta oznámil přítomným, že minulý zápis ZMČ bude schválen na dalším zasedání 

ZMČ z těchto důvodů: Druhý ověřovatel p. Mgr. Viktor Jaroš není v Brně (zápis ověří po 
svém návratu), toto zasedání je mimořádné a  probíhá  v dřívějším termínu, než je 
obvyklé.  

 
 

ad 2) Rozpočtová opatření  
 
2.1 Rozpočtové opatření č. 9/2007 

      Projednáno na 28. zasedání RMČ Brno-jih dne 14.11.2007 
 
Komentář: 
V tomto rozpočtovém opatření je zahrnuta dotace z MMB  na polovinu nákladů provozu CVČ 
Paprsek při ZŠ Tuháčkova, dále pak přesuny v rámci výdajových položek vyplývajících  
z potřeb úřadu. Navýšení položky související s likvidací svěřeného majetku v areálu lokality 
Hněvkovského. Finanční prostředky ve výši 4,5 mil.Kč byly MČ Brno-jih schváleny ZMB 
5/1090 dne 13.11.2007. Vzhledem k souladu mezi rozpočtem města Brna a MČ Brno-jih a 
zároveň potřebou finančně dotovat prováděné práce již v měsíci 11/2007 provádíme krytí 
finančních prostředků zatím z vlastních zdrojů třídy 8115 – uspořené fin. prostředky 
z minulých let, jelikož MMB provede přesun finančních prostředků až ve 12/2007. V tomto 
měsíci proběhne zároveň i další rozpočtové opatření, kterým vrátíme naše finanční prostředky 
zpět na třídu 8115 ve stejné výši tj.4,5 mil.Kč a bude zapojena neinvestiční účelově určená 
dotace z MMB. 
 

Usnesení:  ZMČ Brno-jih souhlasí s provedením RO č.9 /2007 – viz příloha. 
                                  

Hlasování:  pro –14           proti – 0          zdržel se – 0  
Usnesení bylo přijato 
 
 
 

ad 3) Hospodaření se svěřeným  majetkem      
 
3.1  Svěření majetku města Brna MČ Brno-jih v areálu Veřejné zeleně 

města Brna p.o.  při ulici Hn ěvkovského v k.ú.Komárov. 
                  Projednáno na 28. zasedání RMČ Brno-jih dne 14.11.2007 

 

Usnesení:  ZMČ Brno-jih souhlasí se svěřením majetku uvedeným v příloze č.1 
tohoto materiálu a s postupnou likvidací objektů, které nejsou 
označeny v příloze č.1 znaménkem +. 

 
Hlasování:  pro – 14           proti – 0          zdržel se – 0           
Usnesení bylo přijato 
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3.2 Žádost Magistrátu města Brna, oddělení právních služeb Úseku 
hospodářského MMB, Malinovského nám. 3, 601 67 Brno, o 
stanovisko MČ k návrhu smírného narovnání soudního sporu č.j. 14 
C 49/98  ohledně určení vlastnictví k pozemkům p.č. 971, 972, 973/1, 
973/2, 974/1, 974/2, 974/3, 975, 1000/1, 1000/2 a 1000/3 vše v k.ú. 
Komárov, které se nacházejí v areálu společnosti PRAKOM Brno,a.s. 

                  Projednáno na 27. zasedání RMČ Brno-jih dne 31.10.2007 
 
Usnesení: ZMČ Brno-jih  souhlasí  se zněním návrhu „Dohody o 

narovnání“ uzavřené podle § 585 a násl. obč. zákoníku mezi 
Statutárním městem Brnem a společností PRAKOM Brno, a.s. ve 
věci smírného narovnání soudního sporu čj. 14 C 49/98 ohledně 
určení vlastnictví k pozemkům p.č. 971, 972, 973/1, 973/2, 973/3, 974/1, 974/2, 
974/3, 975, 999, 1000/1, 1000/2 a 1000/3 vše v k.ú. Komárov, které se nacházejí 
v areálu společnosti PRAKOM Brno, a.s. ZMČ ukládá vedoucí majetkového 
odboru písemně vyrozumět OPP ÚH MMB. 

 
Hlasování:  pro – 14           proti – 0          zdržel se – 0           
Usnesení bylo přijato 
 
ad 4) Různé  
 

4.1  Žádost p. xxx o prominutí pohledávky /poplatků z prodlení/ dle 
Exekučního příkazu spis.zn. 56 EX 786/02-93 ve výši 31.376,- Kč. 

 Projednáno  na 28. zasedání RMČ Brno-jih dne 14.11.2007.  
 

Usnesení:  Zastupitelstvo MČ Brno – jih na základě doporučení RMČ Brno-jih souhlasí s 

s prominutím pohledávky /poplatků z prodlení/  podle Exekučního  
příkazu spis.zn. 56 E 786/02-93 ve výši 31. 376,- Kč p. xxx. ZMČ ukládá 
vedoucí bytového odboru písemně vyrozumět žadatele. 

 
Hlasování:  pro – 14           proti – 0           zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 

 
 
 

4.2 Žádost Zeměměřického úřadu, oddělení sběru dat, Moravské nám. 1, 
602 00 Brno, o přezkoumání geografického názvosloví na území MČ 
Brno-jih a jeho potvrzení na dodanou grafickou přílohu, případně o 
navržení změn názvů. 

Projednáno  na 28. zasedání RMČ Brno-jih dne 14.11.2007.  
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Pan starosta oznámil, že na včerejším zasedání RMČ Brno-jih R5/028 dne 14.11.2007 členové 
rady zjistili, že v seznamu chybí „Královka“. Navrhl doplnit návrh usnesení o následující text: 
 
Poté p. tajemník znovu přečetl celý návrh usnesení a p. starosta o něm nechal hlasovat: 

 

Usnesení: ZMČ Brno-jih na základě doporučení  Rady  MČ Brno-jih  souhlasí 
s předloženým geografickým názvoslovím na území MČ Brno-jih 
a současně souhlasí s jeho doplněním o místně dříve užívaný a 
rovněž v současnosti známý místní název „Královka,“ a to pro 
území vymezené levým břehem řeky Svratky, navazující částí ulice Sokolova, 
částí ulice Hněvkovského, dálničním přivaděčem a částí dálnice D1 a navrhuje 
jeho potvrzení na dodanou grafickou přílohu Zeměměřického úřadu, oddělení 
sběru dat, Moravské nám. 1, 602 00 Brno. ZMČ ukládá vedoucí majetkového 
odboru vyrozumět písemně žadatele. 

 
Hlasování:  pro – 14           proti – 0           zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato  
 

 
4.3  Doplnění  „Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih ur čených 

k postupné realizaci“ 
Projednáno  na 28. zasedání RMČ Brno-jih dne 14.11.2007.  

 
Komentář: RMČ Brno-jih schválila rozšíření „Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih 

určených k postupné realizaci“ o bod č.5 kap.739 str.1 na  svém 28.zasedání 
R5/028 dne 14.11.2007 a doporučila je zastupitelstvu k odsouhlasení.   

List č.1 
Kap.739 – Místní hospodářství 
5. Park Kšírova 
 
Usnesení:  ZMČ Brno-jih souhlasí s rozšířením  „Seznamu investičních akcí 

v MČ Brno-jih ur čených k postupné realizaci“ o bod č. 5 kap.739 
str.1 – viz  příloha. 

 
 
Hlasování:  pro – 14           proti – 0           zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato  
 
 
 

4.4 Informace pana starosty ohledně využívání bývalého areálu P.W.T 
Global na ul. Kšírova 

 
Pan starosta podal informaci ohledně využívání bývalého areálu P.W.T Global na ul. Kšírova. 
Osobně se setkal s p. xxx a je přesvědčen, že je s ním domluva možná a problém se dá řešit. 
Pan prof. Potáček byl na RMČ Brno-jih požádán, aby se setkal s občany a domluvil se s nimi, 
za jakých podmínek lze areál využívat. RMČ pozve p. xxx a likvidátora firmy P.W.T. Global 
ke společnému jednání. 
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Návrh p. Jonáše udělit slovo přítomným občanům, aby se mohly k problému vyjádřit  
 

Hlasování o návrhu p. Jonáše – udělit občanům časový prostor v trvání 3 minut   
Hlasování:  pro – 14           proti – 0           zdržel se – 0 
 
Návrh p. Jonáše byl přijat – občané dostali k vyjádření časový prostor v rozmezí      
18,25 hod – 18,28 hod.  
 

  
Občané: Již minule bylo dohodnuto,  že se najme právník, aby se problém řešil. 
  
Pan starosta: Stavební úřad jako státní správa bude postupovat tak, jak má dle platných 

zákonů. Druhý postup bude řešit samospráva. Jak bylo řečeno již na minulém 
zasedání ve spolupráci s právníky a  Stavebním úřadem.  

  
 
Pan Jonáš: Situace je komplikovaná z důvodu, že se jedná o majetek firmy v likvidaci. 

Stavební úřad musí dohlédnout na to, aby nedocházelo k porušování zákonů při 
jeho využívání. Pan Potáček je garantem korektního jednání s občany. 

 
 
 
4.5 Dotazy a připomínky 
 
Pan Harant:  Dotaz na novou zastávku před firmou ELVO, kdo bude financovat 

vybudování, bude zastávka zastřešena? 
Pan starosta:  Večer po zastupitelstvu proběhne RMČ Brno-jih, projednáme to. Vybudování 

zastávky bude hradit firma, předpokládáme že na zastávce bude přístřešek.  
 
Pan Boula:  Bude zastávka na Černovické zastřešena? 
Pan starosta:  Zastávku na Černovické nelze zastřešit kvůli veřejnému osvětlení. 
 
Návrh p. starosty udělit slovo přítomné občance – majitelce pozemku na ul. 
Hněvkovského   
 
Hlasování o návrhu p. starosty – udělit p řítomné občance časový prostor v trvání             
3 minut   
Hlasování:  pro – 14           proti – 0           zdržel se – 0  
 
Návrh p. starosty byl přijat – občanka dostala k vyjádření časový prostor v rozmezí 
18,30 hod – 18,33 hod.  
 
Občanka: Na ul. Hněvkovského jsou neprůchodné chodníky k MŠ (suché větve, sníh až ke 

světelnému semaforu).  
Pan starosta:   Nyní přebíráme areál Hněvkovského, v rámci vyčištění areálu již nebude 

k tomu docházet. Budou odstraněny suché větve z chodníku. Prostor od fy 
Čiperka k MŠ již můžeme kácet a vyčistit. Od umístěných reklam provedeme 
následně až budeme mít další povolení.  
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4.6     Závěr  
      Pan starosta poděkoval všem přítomným za účast na tomto zasedání a zároveň ukončil               

7. zasedání ZMČ Brno-jih. 
 

     Ukončení zasedání v 18,30 hod. 
 

Zapsala: Pažoutová D. 
V Brně dne  16.11.2007 
 
 
Ověřili dne: ……………………………… 
 
 
Vítězslav Klabík…………………………………………………………… 
 
 
Dana Winklerová……………………………………………………………….. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                 Mgr. Josef Haluza 
                                                                                           starosta MČ Brno-jih 


